

Influenza

Except in Chile, where a regional outbreak associated with influenza A(H3N2) viruses occurred in Santiago, influenza activity remained low in most parts of the world in weeks 24–26.

Argentina.¹ Influenza activity declined and was reported as sporadic in weeks 25–26.

Chile.² Influenza activity has remained high since week 19, although the number of influenza A viruses identified decreased significantly in weeks 24–25. The number of influenza B viruses detected has increased slightly since week 19.

Hong Kong Special Administrative Region of China.¹ Influenza activity remained moderate. Most influenza viruses identified were A(H3N2) viruses.

Other reports. During weeks 24–26, low influenza activity was reported from Canada,² Madagascar,² New Caledonia,¹ New Zealand,¹ South Africa,¹ Thailand,¹ the United Kingdom,¹ the United States¹ and Uruguay¹. To date, there have been very few confirmed cases of influenza in Australia.³ ■

¹ See No. 25, 2004, p. 235-236.

² See No. 19, 2004, p.192.

³ See No. 4, 2004, p. 40.

Grippe

L'activité grippale est restée faible pratiquement partout dans le monde au cours des semaines 24-26, sauf au Chili, à Santiago, où il y a eu une flambée régionale liée aux virus grippaux A(H3N2).

Argentine.¹ L'activité grippale a baissé, et a été signalée comme étant sporadique au cours des semaines 25-26.

Chili.² L'activité grippale s'est maintenue à un niveau élevé depuis la semaine 19, bien que le nombre de virus grippaux de type A identifiés ait considérablement diminué au cours des semaines 24-25. Le nombre de virus grippaux de type B dépistés a légèrement augmenté depuis la semaine 19.

Hong Kong RAS de la Chine.¹ L'activité grippale est restée modérée. La plupart des virus grippaux identifiés étaient des virus de type A(H3N2).

Autres rapports. Au cours des semaines 24-26, une faible activité grippale a été signalée par le Canada,² Madagascar,² la Nouvelle-Calédonie,¹ la Nouvelle-Zélande,¹ l'Afrique du Sud,¹ la Thaïlande,¹ le Royaume-Uni,¹ les Etats-Unis¹ et l'Uruguay.¹ A ce jour il n'y a eu que très peu de cas confirmés de grippe en Australie.³ ■

¹ Voir N° 25, 2004, p.235-236.

² Voir N° 19, 2004, p.192.

³ Voir N° 4, 2004, p. 40.